












 
  

Könnyen érthető szolgáltatási rendet készítette az NSZI. 
A szöveget lektorálta tapasztalati szakértő az ÉFOÉSZ-ból. 
További információ a könnyen érthető kommunikációról: 
www.konnyenertheto.gonczirita.hu  
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Diszpécser 

 

A diszpécser hasonlít a titkárnőre. 

A diszpécser tud segíteni. 

A diszpécser neve: Tóthné Kiss Laura 

A diszpécser e-mail címe: jeltolmacs-bekes@maltai.hu 

A diszpécser tud tolmácsolni: 

 
Tolmácsolást kérhet 

például 
Magyarázat 

 

 
bíróság, hatóság A rendőr vagy a bíró dönt a 

vitás ügyekben. 
 

 

közoktatás, szakképzés, 
felsőoktatás 

Óvoda, általános iskola, 
középiskola,  
szakmatanulás, 
továbbtanulás és képzés 

 

 
egészségügyi ellátás Orvos, kórház  

 

foglalkoztatás és 
munkahelyen igénybe vett 
tolmácsolás 

Munka  

 

választott tisztségben 
személyi tolmácsolás Például elnök vagy tagság  

 
önálló életvitel elősegítése Például vásárlás, program  

 

nagyobb hallgatóság előtt 
végzett tolmácsolás Például konferencia  

 
média tolmácsolás Tévé, rádió szereplés  

 
 
Tudok így tolmácsolni: 

magyar jelnyelv  
magyar nyelvű hangzó beszéd 
írásba foglalása 

 

taktilis jelnyelv  Lorm ábécé  

jelesített magyar nyelv  tenyérbe írás  

ujjábécé  Braille - írás  

daktil tenyérbe jelelés  Braille – írás taktilis formája  

magyar nyelvű beszéd vizualizálása  Tadoma vibrációs módszer  

 

 

http://www.konnyenertheto.gonczirita.hu/























